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Interpelacja 

Dotyczy: Sposobu rekultywacji „osadników” 

 

Z uwagi na poważne niebezpieczeństwo przeforsowania przez ZWiK w Łodzi sposobu 

rekultywacji „osadników” w kierunku zalesienia należy podjąć pilne działania 

uniemożliwiające taki sposób jej prowadzenia. Akceptacja tych działań spowoduje dalsze 

nawożenie materiału niewiadomego pochodzenia i pozostawi na terenie naszej gminy 20 

hektarowy „płaskowyż” niemożliwy do racjonalnego zagospodarowania. W związku z tymi 

działaniami powinna zostać również zwołana Komisja ds. ochrony środowiska, która zajęłaby 

stanowisko w sprawie kontroli WIOŚ na terenie „osadników”. 

W związku z powyższym uprzejmie proszę o podjęcie działań w zakresie: 

1. Uzyskania kopii protokołu pokontrolnego WIOŚ. 

2. Uzyskania kopii zaleceń pokontrolnych WIOŚ. 

3. Wystąpienia do WIOŚ z wnioskiem o wydanie nakazu usunięcia z „osadników” 

zwiezionych przez ZWiK odpadów. 

4. Wystąpienia do WIOŚ z wnioskiem o nałożenie kary finansowej na ZWiK. 

5. Wystąpienia do WIOŚ oraz Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi z wnioskiem o 

wstrzymanie procedury wydania decyzji zezwalającej na rekultywację w kierunku 

zalesienia. 

6. Przekazania radnym wyników kontroli osadów znajdujących się na dnie basenów. 

Sprawą nielegalnego nawożenia odpadów na teren osadników zajmujemy się już niemal 

od 1,5 roku i nadal brakuje w tej sprawie zdecydowanych działań Urzędu Miejskiej w Rzgowie.  

 

 


